
 
Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 12/2024 
 

2024-12-12 

Protokoll 12/2024 

fört vid Bromma stadsdelsnämnds sammanträde torsdagen 
den 12 december 2024 kl. 18:30-20:30, Alviks kulturhus 
 

Ledamöter Johan Heinonen (S) Ordförande 
Mattias Keresztesi (M) 1:e vice ordförande 
Rose-Marie Rooth (V) 2:e vice ordförande 
Stina Andersson (S) 
Svante Thorell (MP) 
Alexander Saednia (M) 
Sara Emrooz (M) 
Findel Madison (SD) 
Hanna Wistrand (L) 
Johan Duvdahl (C) 
Pelle Johansson (S) 
Tove Lönstad (S) ersätter Laila Abdallah (S) 
Petter Jennervall (S) 
 

Ersättare Albin Ringstad (S) 
Terese Nordberg (V) 
Johanna Klamming (MP) 
Mikael Valdorson (M) 
Jörgen Linse (M) 
Magnus Ljungkvist (S) 
Christopher Oskarsson (KD) 
 

Övriga närvarande Susanna Halldin Olsson Stadsdelsdirektör 
Fredrik Skoglund Avdelningschef 
Joel Färlin Avdelningschef 
Malin Persson tf.  Avdelningschef 
Eva Runestig Avdelningschef 
Timmie Aspelin Nämndsekreterare 
 

Justerare Johan Heinonen (S) och Mattias Keresztesi (M) 
 

Datum för justering 2024-12-13 
 

Paragraf §9 
 

Sekreterare Timmie Aspelin 
  



Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 12/2024 
 

2024-12-12 

 

§ 9 
Genomförandebeslut Utökning av en befintlig 
servicebostad för personer med funktionsnedsättning 
enligt lagen om stöd och service (LSS 9:9) på 
Björnssonsgatan 251C i Blackeberg, Bromma  
BRO 2024/572 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltningens förslag om att inhyra ytterligare 
fem boendelägenheter i ett flerfamiljshus och koppla på en befintlig 
servicebostad på Björnssonsgatan 251C i Blackeberg. Till en 
kostnad om cirka 420 000 kronor per år. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnderna har tidigare haft ett ansvar för att öka antalet 
bostäder med särskild service (grupp- och servicebostäder) i staden. 
Från och med budgetåret 2022 övergick beställaransvaret för dessa 
bostäder till Socialnämnden. 
 
Behovet av bostäder med särskild service är stort i hela staden och 
inom stadsdelsområdet. 
 
Socialförvaltningen och Bromma stadsdelsförvaltning planerar att 
skapa fem nya servicelägenheter enligt LSS. Dessa lägenheter 
kommer att placeras i ett befintligt flerfamiljshus på 
Björnssonsgatan i Blackeberg, där det redan idag finns en 
servicebostad med totalt 10 boendelägenheter. Den befintliga 
verksamheten utökas därmed från 10 till 15 boendeplatser. Beräknat 
tillträde och start för ny verksamhet efter renoveringen planeras till 
under första kvartalet 2025. 
 
Lägenheterna och gemensamhetsutrymmena ägs det kommunala 
bolag Micasa fastigheter. Den utökade ytan är 300 kvadratmeter och 
utökad årshyran är beräknad till 420 000 kronor år. 
Nettohyreskostnaden ligger på 15 kronor per lägenhet och dygn för 
hela verksamheten, inkluderat befintliga boendelägenheter och 
gemensamhetslokal. 
 
Stadsdelsförvaltningens förslag till beslut: 
Bromma stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens förslag om att 
inhyra ytterligare fem boendelägenheter i ett flerfamiljshus och 
koppla på en befintlig servicebostad på Björnssonsgatan 251C i 
Blackeberg. Till en kostnad om cirka 420 000 kronor per år. 
 
Socialförvaltningens förslag till beslut: 
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Socialnämnden godkänner förvaltningens förslag om att beställa en 
utökning av fem hyreslägenheter till en servicebostad i ett 
flerfamiljshus, på Björnssonsgatan 251C i Blackeberg, Bromma. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Utöver förvaltningens tjänstesvar vill vi tillägga följande: 
 
Det är bra att gruppen LSS får möjlighet till fler bostäder. Det är 
inte en dag för tidigt. 
 
Enligt texten ska förvaltningen ha haft en dialog med 
Funktionshinderrådet den 6 december om det här ärendet, tyvärr är 
det protokollet inte bilagt under funktionshinderrådet, där finns 
endast ett protokoll ifrån november. 
 
Om mötet ägde rum den 6 december borde protokollet kunnat 
biläggas och hanteras under samma nämnd som detta ärende. De 
förtroendevalda hade då kunnat ta del av rådets högst relevanta 
inspel på ärendet. Nästa nämnd är tillfället förbi. 
 
Funktionshinderrådets möjligheter att påverka beslut måste 
maximeras och det innebär att när det är möjligt måste deras 
synpunkter kopplas till de ärenden som kommer upp i nämnden. 
 
Handlingar i ärendet 
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